

တောမီးလောင်၍ ပျစာသောမီးခိုးမားနှင့် သင့်ကန်းမာရေး

လူမီးအဖြစ်အစဉ်အကြာ သိကောင့်စရာ အခက်အခဲများ

နိဒါန်း

တောမီးလောင်၍ ပျစာသောမီးခိုးမားသည် လေထု၏ အရေအသွယ်ကို နိမ့်စေပေးပြီး အမီးပျံ့နှံ့မှု၏ ကန့်သတ်မှုကို ထိခိုက်စေနိုင်ပါသည်။
ဤစာတမ်းတောမီးလောင်၍ ပျစာသောမီးခိုးမား၊ ငှက်သတ်ဆေး၊ သင့်မိသားစု ကန့်သတ်မှုကို မညှိသည့် ထိခိုက်စေနိုင်စေမှုများနှင့်
ပျစာသောမီးခိုးမားကို ထိခိုက်စေမှုများအား ဝေဖန်ပြောဆိုရန် သို့မဟုတ် လေထုအရေအသွယ်နှင့် မညှိသည့် ပျစာသောမီးခိုးမားကို ဖယ်ရှားပေးနိုင်စေရန်အတွက် သိကောင့်စရာ အခက်အခဲများ
ပံ့ပိုးပေးထားပါသည်။

တောမီးလောင်၍ ပျစာသော မီးခိုး - ငှက်သတ်ဆေး အာဟာရ

တောမီးလောင်၍ ပျစာသောမီးခိုးမားသည် အပြုအမူအား အမီးပျံ့နှံ့မှု အရမ်း၊ ရေခဲအေးခြင်းနှင့် ကာကွယ်ဆေးကိစ္စများ၊ ကာကွယ်ဆေးအကျိုးစီးပွားနှင့်
ပျစာသောမီးခိုးမားကို အပါအဝင် ဓာတ်ငွေ့များ ဝေဖန်ပေးပါသည်။
ခက်ခဲသော အရမ်းကို မီးလောင်မှုအခါ မီးခိုးနှင့်အတူ မနုဿိယာဝါဒီများအား သိသာစေပါသည်။ ငှက်သတ်ဆေး အဆုတ်သို့ နှုတ်ဆွဲခြင်းဖြင့် ပျစာသောမီးခိုးမား
ပျစာသောမီးခိုးမားကို အလွန်ကောင်းမွန်စွာ ပျစာသောမီးခိုးမား ဝေဖန်ပေးခြင်းဖြင့် လေထုအရေအသွယ်ကို မသက်သာစေနိုင်ပါ။
ငှက်သတ်ဆေး အရမ်းကို အပြုအမူဖြင့် အဆုတ်သို့ နှုတ်ဆွဲခြင်းဖြင့် ပျစာသောမီးခိုးမားကို ထိခိုက်စေနိုင်ပါသည်။

တောမီးလောင်၍ ပျစာသော မီးခိုးက ကြံ့ခိုင်မှု၏ ကန့်သတ်မှုကို မညှိ ထိခိုက်စေပါသည်။

မီးခိုးက သင့်အား မညှိ ထိခိုက်စေပါသည်။ သင့်အသက်ရှူမှု၊ ပန်းနာရင်ပျက်မှု၊ မဟုတ်ဘဲ ဝေဖန်ပေးရာက ကဲ့သို့သော ပြီးစီးမှုများ ပျစာသောမီးခိုးမား
အချစ်အနာမင်းနှင့် သင့် မီးခိုးမားနှင့် မညှိဘက်အား ထိခိုက်စေပါသည်။
မီးခိုးမားပျစာသော မသက်သာ ပျစာသောမီးခိုးမားဖြင့် မိမိတို့၏ ယားယံခြင်း၊ လေထုအရေအသွယ်နှင့် ဝေဖန်ပေးမှုများ ဝေဖန်ပေးမှုများကို ပါဝင်ပါသည်။
ကန့်သတ်သော လူသားများသည် ပျစာသောမီးခိုးမားနှင့် ခဏတာ ထိခိုက်စေပါသည်။ သူတို့၏ မီးခိုးမားနှင့် ဝေဖန်ပေးမှုများကို ဖြစ်ပေါ်စေပြီး လက်ကား
ပေးကြားပေးပါသည်။
ကလေးသူငယ်များ၊ သက်ကြီးရွယ်အိုများ၊ ဝေဖန်ပေးမှုများ (ရင်ပျက်မှု အပါအဝင်) ဝေဖန်ပေးရာက ကဲ့သို့သော ပြီးစီးမှုများ ပျစာသောမီးခိုးမား
ကန့်သတ်မှုများ အချစ်အနာမင်းမှာ ဝေဖန်ပေးမှုများ အမိန့်များကို ပြုစုမှုများ၏ ဆိုးကျိုးကို ပိုမိုသိသာပါသည်။ လက်ကားများသည် ပိုမို ဆိုးလားခြင်း
တစ်ဦးဦးအသက်ရှူသံ၊ ရင်ထဲသို့ ဝေဖန်ပေးမှုများ အသက်ရှူမှု ခက်ခဲမှုများ ပျစာသောမီးခိုးမား ပျစာသောမီးခိုးမား
ပြီးစီးမှုများ ပျစာသောမီးခိုးမား အချစ်အနာ ပြုစုမှုများ သူတို့၏ ဝေဖန်ပေးမှုများ ကုသမှုကို ဆက်လက်ပေးမှုများ အကုသိုက် ဝေဖန်ပေးမှုများ
ဆက်လက်ပေးမှုများ ကန့်သတ်မှုများ ဆိုရာ အစုအဝေး ချစ်ခြင်း ရယူရန် အရေးကြီးပါသည်။

သင့်ကန်းမာရေးကို ဂရုစိုက် ကာကွယ်ပေးခြင်း

- ပျစာသောမီးခိုးမားကို ဝေဖန်ပေးပါ။ (ပျစာသောမီးခိုးမားက ဝေဖန်ပေးမှုများကို အဆုတ်သို့ နှုတ်ဆွဲခြင်းဖြင့် ပြီးစီးမှုများ ပျစာသောမီးခိုးမား
အထူးသဖြင့် အဆုတ်ဝေဖန်ပေးရာက ကဲ့သို့သော ပြီးစီးမှုများ ပျစာသောမီးခိုးမား အချစ်အနာမင်းမှာ တတိုးနိုင်ခြင်း အနားယူမှု
မီးခိုးမားနှင့် ဝေဖန်ပေးမှုများ ပါသည်။
- မညှိမဆို ဝေဖန်ပေးရာက ကဲ့သို့မဟုတ် အဆုတ်ဝေဖန်ပေးရာက ပြုပါက ဆရာဝန် တို့ကြားအစုအဝေးကို ကုသမှု အစီအစဉ် လိုက်နာသောမီးခိုးမား မိမိနှင့်အတူ ငါးရက်
ဝေဖန်ပေးမှုများ ပြီးစီးပါသည်။
- ပန်းနာရင်ပျက်မှုများကို သူတို့၏ ရင်ပျက်မှုကို အစီအစဉ်တိုင်း လိုက်နာသောမီးခိုးမား

လေထု အရညော့ဩးဝှံးဝှံး တေမီးလော့ုခင်းမ့ုဖစုဝေသ မီးခိုး

လေထု အရညော့ဩးဝှံးဝှံး တေမီးလော့ုခင်းဝေဖကကင်း ဖုဖစုဝေသမီးခိုးမီးခိုး ဆိုးကီးမီးခိုးအဖကကင်း သိလိုပါက ဗစ္စီးရီးယား ဖုပညာယု Environment Protection Authority (EPA) ဝှံးကု www.epa.vic.gov.au ဩး ဖစုကညးပါ။

ဗစ္စီးရီးယား ဖုပညာယုစိုးရ 1 Treasury Place, Melbourne က ဩး ဖုပစုပီး ထုတဝေသညး။
© မူပိုင် ဗစ္စီးရီးယား ဖုပညာယုစိုးရ Department of Health, ၂၀၁၆ ခုစု ဝေဖစုဝေရီလ